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We focus on the precise measurements of the total cross section for e+e− annihilation into
hadronic final states at the VEPP-4M collider in Novosibirsk. The KEDR Collaboration has
published the R values at 22 points in the center-of-mass energy range from 1.84 to 3.72 GeV
with the accuracy better than in the previous measurements. The energy range between 4.56 and
6.96 GeV was scanned at 17 points with integrated luminosity of about 13.7 pb−1, and preliminary
results of the analysis are presented.

Описаны прецизионные измерения сечения электрон-позитронной аннигиляции в адронные
конечные состояния на коллайдере ВЭПП-4М в Новосибирске. Коллаборацией КЕДР были
опубликованы значения величины R в 22 точках в диапазоне энергий от 1,84 до 3,72 ГэВ
с точностью лучшей, чем в предыдущих измерениях. Представлены предварительные резуль-
таты анализа статистики, набранной в 17 точках в диапазоне энергий от 4,56 до 6,96 ГэВ
с интегральной светимостью 13,7 пб−1.

PACS: 44.25.+f; 44.90.+c

Received on August 30, 2024.


